



建地旅遊有限公司

CITIWORLD HOLIDAYS SDN BHD (Co. No.821829-X) (KPL:5636)

No. 16-1, Jalan 6/18A, Taman Mastiara, Off Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur.

Tel 03. 6259 8333 Fax 03. 6241 2533 Email info@citiworld.com.my

6DAYS 4NIGHT SYDNEY 六天四晚 悉尼之旅

DAY 1 KUL / SYDNEY (MEAL ON BOARD)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your overnight flight to Sydney – Australia's.

DAY 2 SYDNEY (L/D)

Arrive of Australia's largest and oldest cities – Sydney. Proceed to Sydney city tour including **The Rocks, Harbour Bridge** known as the world's first hole, it is important to connect the port north and south sides of the bridge. **Macquarie River** is a river in southeastern Australia. Sydney **Opera House**, is the most distinctive 20th century building, is one of the world's leading performing arts center, has become a Sydney landmark. **Queen Victoria Building**, the building itself is a dome of Romanesque architecture, it stands the top of the central glass dome, 200 meter long building occupies the entire block, within more than 180 shops, cafes and restaurants.

DAY 3 SYDNEY / PORT STEPHENS (B/L/D)

After breakfast, proceed to **Port Stephens** east coast of Australia is the world's rare dolphins live together. Here long-term residents of about 80 dolphins, which look like a bottle nose dolphin, also known as bottle nose dolphins. Whenever a boat passing through the sea, many dolphins are not playing in a boat chase, racing to hit the waves, the sea is jumping in front of the ship, floating back gray and then another plunge into the water, so this is also known as "Dolphin Capital of Australia" reputation. To the shore, the pier, we will try to sand dunes on four-wheel drive tour 1 hour. Experience the majestic wilderness and tranquility of the desert, and historical attractions.

DAY 4 PORT STEPHENS / HUNTER VALLEY (B/L/D)

After breakfast, go to the **Hunter Valley** is the Sydney latest from Australia famous wine producing area. Beautiful environment, with four distinct seasons and pleasant weather, is Australia's oldest grape region, but also for Australia to provide a large natural champagne cellar. **Hunter Valley Garden** is the largest integrated amusement garden here, there are waterfalls, orchards, India Garden, Chinese Garden, Fairy Garden, Italian gardens and other attractions. There are also many shops, restaurants and cafes gathered, very lively. After lunch, Will introduce you about brewing of three kinds of liquor and red wines.

DAY 5 SYDNEY (B/L/D)

After breakfast, explore the picturesque **Blue Mountains National Park**. Throughout the Blue Mountains of eucalyptus is Australia's national tree, the leaves can emit a rich fragrance of the oil mist in the sunlight, turned into a beautiful blue Yanai, so faint peaks shrouded in mist in the school and floating in the mountains, filled the valley, toward the purple twilight blue, very spectacular beauty, it is known as the blue Mountains. **Koala Park**, be close to koalas, fed kangaroos and ostriches can also enjoy a unique Australian shearing and sheepdog show. After lunch, take a tourist railway and cable car-to experience the feeling among people in the cliff and Outlook "Three Sisters bee."

DAY 6 SYDNEY / KUL (B/MEAL ON BOARD)

After breakfast, free until transfer to the airport for your flight home.

第一天 吉隆坡 / 悉尼 (机上用餐)

集合于机场办理登机手续, 乘搭豪华班机飞往澳洲最大和历史最悠久的城市-悉尼。

第二天 悉尼 (午/晚餐)

底达悉尼, 也是澳大利亚人口最稠密的城市。首先游览悉尼市区观光景点包括**岩石区, 悉尼大桥**号称世界第一单孔拱桥, 它是连接港口南北两岸的重要桥梁、是悉尼歌剧院明信片的完美背景、也是摄取港口全景的绝佳地点。**麦夸里河**是澳大利亚东南部河流。**悉尼歌剧院**位于澳洲悉尼, 是20世纪最具特色的建筑之一, 也是世界著名的表演艺术中心, 已成为悉尼市的标志性建筑。**维多利亚女王大厦**, 建筑本身是圆顶的罗马风格结构, 它顶端中央耸立着玻璃圆顶, 200公尺长的大厦占据了整个街区, 内有超过180家的商店、咖啡馆和餐厅。

第三天 悉尼 / 斯蒂芬斯港 (早/午/晚餐)

早餐后, 前往澳洲东海岸的**斯蒂芬斯港**是世界上少有的海豚集中居住地之一。这里长期居住着大约80头海豚, 这些海豚的鼻子长得像瓶子, 又称为瓶鼻海豚。它是人类最亲近的朋友, 特别有意思的是, 它们不仅不伤人, 也不怕人。每当有游艇驶过海面, 许多海豚不是在船边嬉戏追逐, 竞相击浪, 就是在船前跃出海面, 浮出灰色背部然后又一头扎入水中。这些海豚长期居住在斯蒂芬斯港湾, 游客在一年之中任何时候都可以看到它们可爱的身影, 因此这里又被誉为“澳洲海豚之都”美称。到岸后, 在码头, 我们将尽量在沙丘上驾驶四驱车游览1小时。体验雄伟与安宁的沙漠荒野, 和历史景点。您可能还喜欢尝试滑沙, 那种兴奋你是不会忘记。

第四天 斯蒂芬斯港 / 悉尼 (早/午/晚餐)

早餐后, 前往**猎人谷** (又称亨特谷) 是距离悉尼最近的澳大利亚著名产酒区。这里环境优美、四季分明、气候宜人, 是澳大利亚历史最悠久的葡萄酿制区, 也为澳洲的香槟酒提供了一个天然大酒窖。**猎人谷公园**是这里最大的综合游乐园, 内有瀑布、果园、印度花园、中国花园、童话花园、意大利花园等景点, 游客可乘观光卡车游览。午餐后, 为您介绍3种有关白酒和红酒的酿制。

第五天 悉尼 (早/午/晚餐)

早餐后, 游览风景如画的**蓝山国家公园**。遍布蓝山的尤加利树是澳洲的国树, 叶片上能排放出浓郁芬芳的油雾, 在太阳光照射下幻化成美丽的蓝色烟霭, 从而使群峰笼罩在一派幽蓝气雾中, 并浮于山巅, 弥漫沟谷, 朝紫暮蓝, 极其壮观美丽, 故称为蓝山。过后前往**龙柏考拉动物园**, 游客来到这里可以亲近考拉, 喂食鸵鸟和袋鼠, 也可以欣赏到具有澳洲特色的剪羊毛以及牧羊犬表演。午餐后, 乘坐观光铁路和空中缆车-体验人在悬崖间的感觉和瞭望“三姐妹峰”。

第六天 悉尼 / 吉隆坡 (早/机上用餐)

早餐后, 将送往机场办理登机手续飞返吉隆坡, 让我们把这次难忘的旅游经历及美丽的纪念品, 都带回去和家人于亲友共同分享。